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A MŰSZAKI SZAKOSZTÁLY 

2001. évi  

BESZÁMOLÓJA 
 

Tisztelt közgyűlés! 

Mai rendezvényünk a már hagyományosnak nevezhető éves beszámoló közgyűlés, 

amelyen számot kell adnunk mindazon munkáról, melyet szakosztályunk az év folyamán 

végzett és meg kell határoznunk azokat a feladatokat, melyeket a következő naptári évben 

kívánunk elvégezni. Ennek megfelelően rendezvényünk első napirendi pontjaként röviden 

összefoglalom a szakosztály ez évi tevékenységét. 

A szakosztály tevékenységének megalakulásunk óta alapvető célja, hogy a 

hadtudományokon és a katonai műszaki tudományokon belül a műszaki támogatással és a 

hozzá kapcsolódó tudományterületekkel foglalkozó szakembereket összefogja. 

Ugyanakkor továbbra is szándékunk, hogy megfelelő fórumot biztosítsunk tagjaink 

számára ismereteik bővítésére, kutatásaik segítésére, elért eredményeik ismertetésére, szakmai 

megmérettetésére, publikálására. 

Munkánkat a fenti célkitűzések figyelembevételével, a MHTT Elnökségének útmutatásai, 

valamint az 2000. évi beszámoló közgyűlésen elfogadott munkatervünk alapján végeztük. 

 

Munkatervünkben a szakosztály előtt álló fő feladatokat az alábbiakban határoztuk meg: 

 a szakosztály létszámának szinten tartásával elérni, hogy valamennyi műszaki 

alakulat, intézet és más fegyveres testület képviselje magát szakosztályunkban; 

 az érdeklődésre számot tartó rendezvényekkel elérni, hogy a szakosztályi munka 

színvonala ne csökkenjen; 

 a MHTT-on keresztül folytatni a részvételt a magyar hadtudomány fejlesztése, a 

Magyar Honvédség struktúrájának, a műszaki alegységek alkalmazása és technikai 

fejlesztési koncepciója tudományos igényű megalapozása terén; 

 kölcsönösen hasznos együttműködés kialakítása a MHTT szakosztályaival, más — a 

műszaki támogatás egyes területeihez kapcsolódó — tudományos társaságokkal, 

polgári szervekkel; 
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 fórumot biztosítani szakmai kérdések megvitatásához, véleményezéséhez; 

 szakosztályunk folyóiratának hasábjain publikációs lehetőség biztosítása, valamint a 

széles érdeklődésre számot tartó események, eredmények közreadása; 

 mozgósítani tagságunkat a MHTT központi, illetve más szakosztályok rendezvényein 

történő részvételre. 

Tekintsük át röviden, hogyan sikerült ezen célkitűzéseket és feladatokat megvalósítanunk. 

Az 2001-es év ismét meglehetősen nehéz volt a Magyar Honvédség folyamatban lévő 

reformja, az át-diszlokálások és a kiképzési feladatok mennyiségének növekedése miatt 

valamennyi katona és katonai szervezet számára. A munkahelyekkel, szervezetekkel 

összefüggő újabb bizonytalanságok is jelentősen rányomták bélyegüket ezévi 

tevékenységünkre, amely megnyilvánult a tervezettekhez képest végrehajtott rendezvények 

számának csökkenésében és az egyéb feladatok hiányosabb megoldásában is. 

A gondok ellenére egyik legfontosabb feladatunknak tartottuk tagságunk megtartását, 

valamint — lehetőségeinkhez mérten — az érdeklődésre számot tartó rendezvényekkel 

továbbra is rendszeressé tenni a szakosztály munkáját. 

Mint ismeretes, a 2000. évi beszámoló közgyűlésünkön a tagsági díjat befizetettek 

létszáma 39 fő volt. Az év folyamán két új taggal bővültünk, így a nyilvántartás alapján a 

jelenlegi taglétszámunk 53 fő, a tagdíj befizetések alapján pedig — akik hivatalosan is 

tagnak számítanak — 50 fő. Ez azt mutatja, hogy a fizető taglétszámunk az előző évhez 

képest jelentős mértékben megnőtt, ami örvendetes tény, és a tagdíjfizetési fegyelem 

betartását is jelenti. Reméljük, hogy ez a következő években is fennmarad, és nem lesz 

problémánk a tagdíjfizetéssel.  

Ugyanakkor, mint tudjátok, a tagsági díj tartalmazza a „Hadtudomány” és a „Műszaki 

Katonai Közlöny” folyóiratok előfizetési díját is, így a megjelenő számokat csak azok részére 

tudjuk biztosítani, akik a tagdíjat befizették. (Ezért célszerű rögtön már az év elején, de 

legkésőbb március hónapig a tagdíjat befizetni.) 

Sajnos jogi tagjaink továbbra sincsenek és az is sajnálatos, hogy egyetlen eddigi 

szponzorunk, a Mechanikai Művek Speciális Gyáregysége is megszűnt létezni, így ezévben 

nem kaptunk semmilyen szponzori támogatást. A jövőben kiemelt figyelmet kell fordítanunk 

új szponzorok felkutatására, a régiekkel a kapcsolat újbóli felvételére és velük e kapcsolat 
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fenntartására. Próbálkozások már történek és jelenleg is folyamatban vannak ezen a téren, 

azonban eddig pozitív visszajelzést sehonnan sem kaptunk. 

Szakosztályunk munkájában továbbra is részt vesznek a különböző parancsnokságoknál 

és törzsekben dolgozó, valamint a megmaradt műszaki csapatoknál szolgáló tisztek, de mint 

már említettem a műszakiak létszáma sajnos egyre csökken. A jövőben tovább szeretnénk 

növelni taglétszámunkat, bővíteni kapcsolatainkat olyan katonai és polgári intézetekkel, 

melyekkel együttműködésünk gyümölcsöző lehet, és előre viheti a műszaki támogatás egy-egy 

kérdéskörének kimunkálását és megvalósítását. Eddigi gyakorlatunkhoz hasonlóan 

rendezvényeinkre továbbra is elvárunk minden érdeklődőt. 

 

Mint ismeretes, szakosztályunk munkáját a tavalyi évben megválasztott 3 fős vezetőség 

irányítja, az elnök, elnökhelyettes és a titkár. Az irányítást, a programok előkészítését, 

szervezését az elfoglaltságok figyelembevételével igyekeztünk megoldani, több-kevesebb 

sikerrel. A rendezvények sorsát több esetben megpecsételték a szolgálati elfoglaltságok. 

A kiképzési feladatok ellátása miatt elmaradt a júniusi látogatás és tapasztalatcsere a 37. 

II. Rákóczi Ferenc műszaki dandárnál, Szentesen. Az átdiszlokálással összefüggő feladatok 

miatt nem tudtuk megvalósítani a szeptemberre tervezett látogatásunkat a Honvéd Tűzszerész 

és Aknakutató zászlóaljnál. Július hónapban pedig nem kaptunk lehetőséget a búcsúzásra a 

megszűnt Honvéd Folyami Flottilától. (Ami végül nem is szűnt meg teljesen, hiszen az 

aknamentesítő alosztálya a tűzszerészekhez került állományba.) 

A felmerült problémák ellenére a szakosztály vezetősége rendszeresen konzultált és élő 

kapcsolatot tartott a MHTT elnökségével, titkárságával és a műszaki szervezetekkel. 

Ezek során pontosítottuk a feladatokat és igyekeztünk a tagság részére a legfontosabb 

információkat eljuttatni. Az információs tevékenység terén még mindig vannak 

kiküszöbölésre váró problémáink, hiszen az anyagi lehetőségeink tovább szűkültek, így a 

vidéki és honvédségi úton nem elérhető tagjaink többszöri kiértesítése a jelentősen 

megemelkedett telefon és postai tarifák miatt nehézkes és költséges. További problémát 

jelentett a tavalyi tagnyilvántartásunk pontatlansága is a sok lakcím-, illetve kiértesítési cím 

változása miatt. Az év folyamán a nyilvántartást több alkalommal pontosítottuk, azonban 

mindenképpen hasznos lenne, ha tagjaink is érdeklődnének a rendezvények időpontjai iránt és 

tájékoztatnának bennünket a lakcímükben beállt változásokról, elérhetőségükről. 
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A szakosztály folyóirata a Műszaki Katonai Közlöny, mely ez évben 2 alkalommal 3 

számban (1-2. összevont és Különszám) jelent meg, igen jó lehetőséget biztosított a tagság 

tájékoztatására, doktorandusz hallgatóink publikációs tevékenységének folytatására is. 

Újságunk természetesen lehetőséget biztosít más fegyvernemek, szakcsapatok képviselői, sőt 

külföldi szakemberek számára is a műszaki támogatás területeihez kapcsolódó gondolataik 

kifejtésére, kutatási témáik és elért eredményeik bemutatására. Folyóiratunk ez évben 

megjelent számaiban 19 szerző 13 publikációja látott napvilágot.  

A 3-4. összevont szám jelenleg nyomdai munkálatok alatt áll, megjelenése a 

közeljövőben várható. 

E fórumon is szeretném megköszönni a „Műszaki Katonai Közlöny” valamennyi 

publikációja szerzőjének munkáját és önzetlen fáradozását, mellyel öregbítették folyóiratunk, 

így szakosztályunk jó hírnevét is. Ugyancsak köszönetet mondok a lap 

szerkesztőbizottságának, akik fáradságot nem ismerve rendezték nyomda alá a megjelenő 

számokat és végezték annak terjesztését, valamint a MH Szabályzatkiadó Intézet és Központi 

Nyomda újonnan kinevezett parancsnokának, aki pedig segítette a megjelentetést. Bízunk 

benne, hogy újságunk megjelentetésével a jövőben sem lesznek gondok. 

 

Ezek után röviden tekintsük át ez évi rendezvényeinket, melyekről szintén nem lehet a 

bőség zavarával nyilatkozni. 

Meg kell mondani őszintén, hogy a tavaly elfogadott munkatervet az évközben adódott 

szolgálati feladatok és elfoglaltságok miatt — mint azt a beszámoló elején már említettem — 

nem tudtuk tervszerűen és teljes egészében végrehajtani. 

Ennek ellenére januárban sikeres szakmai előadást hallottunk Budai ezds. úrtól, a MH 

MŰTSZF-től, a műszaki technikai eszközök fejlesztésével kapcsolatosan. Reméljük ezek a 

hasznos ismereteket nyújtó tájékoztató előadások ezután minden évben rendszeresen 

megrendezésre kerülhetnek. 

Februárban megismerkedtünk a szakosztály doktorandusz hallgatóinak kutatásai 

témáival és az eddig elért eredményeikkel. Reményeim szerint sikerült hasznos tanácsokkal és 

ajánlásokkal ellátnunk őket, melyek segítséget nyújtanak további kutatómunkájukhoz, az 

értekezésük kidolgozásához és majdani megvédéséhez. 
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Március hónapban a Nyugdíjas Műszaki Klub tagjaival folytattunk sikeres és hasznos 

konzultációt a műszaki támogatás időszerű kérdéseiről, valamint a szakosztály tagjai is részt 

vettek a BJKMFK Műszaki tanszéke és a MH Technológiai Hivatal által közösen szervezett, 

Táborfalván megrendezett földrobbantási nyílt napon és robbanóanyag bemutatón. A kiváló 

szervezőmunkáért elismerés illeti meg Volszky Géza mk. alezredes és Tóth József mk. 

alezredes urakat, a Technológiai Hivatal munkatársait, valamint főiskolai kar műszaki 

tanszékének oktatóit: Dr. Lukács László mk. alezredes, Babinecz János mk. alezredes, 

Bölcsföldi Tibor mk. alezredes urakat. A szervezésben és az előkészítésben Dr. Haralyi 

László nyá. mk. alezredes úr is jelentős részt vállalt, akinek szintén köszönetemet fejezem ki. 

Április hónapban szokásainkhoz és hagyományainkhoz híven megemlékeztünk a Műszaki 

Csapatok Napjáról, mely rendezvény Szentendrén, a főiskolai kar Műszaki tanszéke 

szervezésében, Dr. Lukács László mk. alezredes, Babinecz János mk. alezredes, Bölcsföldi 

Tibor mk. alezredes és Deák Ferenc mk. alezredes urakkal az élen került végrehajtásra. 

Májusi rendezvényünk, a békefenntartó műveletek műszaki támogatásával foglalkozó 

országos konferencia, melyet a HVK Vezérkari Iroda és a ZMNE szervezett, illetve 

támogatott, sikeres volt, amelynek előkészítő munkálataiért ezúton is köszönetemet szeretném 

kifejezni a szakosztály azon tagjainak, — Dr. Szabó Sándor mk. ezredes, Dr. Padányi József 

mk. alezredes, Dr. Kovács Tibor mk. alezredes és Hodosi Lajos őrnagy uraknak — akik a 

szervezésben és a lebonyolításban aktívan részt vettek. A konferencia anyaga, az elhangzott 

hazai előadások és külföldi szerzők publikációi a Nemzetvédelmi Egyetemi Közlemények 

különszámában kerültek kiadásra. 

Mint már említettem, a júniusi szentesi látogatásunk, a júliusi rendezvényünk a Honvéd 

Folyami Flottilánál és a szeptemberi látogatásunk a tűzszerész zászlóaljnál az ismertetett okok 

miatt elmaradt. Ezeket a rendezvényeket a következő évi munkatervbe felvettük, így 

amennyiben lehetőségünk lesz rá, pótolhatjuk az elmaradásokat. 

November hónapban tagjaink közül sokan vettek részt a 9. Nemzetközi 

Robbantástechnikai Kollokviumon, jónéhányan — Diószegi Imre, Tóth József, Dr. Padányi 

József, Dr. Lukács László mk. alezredes urak és Molnár Sándor mk. százados úr — 

előadóként is öregbítették a szakosztály és a műszaki szakma hírnevét. A Kollokvium sikeres 

megszervezéséért és levezetéséért köszönetemet fejezem ki Dr. Mueller Othmár és Dr. Lukács 

László mk. alezredes és Dr. Haralyi László mk. alezredes uraknak. 
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A szakosztályunk ez évi utolsó rendezvénye mai beszámoló közgyűlésünk. 

Tisztelt beszámoló közgyűlés! 

Ezek a rendezvények voltak, illetve lettek volna, melyek fémjelezni hivatottak a 

szakosztály idei tevékenységét. Úgy gondolom, hogy a rendezvények látogatottsága 

bizonyította, hogy az érdeklődésre számot tartó programok felkeltik a tagság érdeklődését és 

azokon szívesen vesznek részt. Szakosztályunk tagjai az előzőekben ismertetett saját 

rendezvényeink mellett részt vettek más szakosztályok rendezvényein, valamint tevőlegesen 

bekapcsolódtunk a MHTT központi feladatainak végrehajtásába is. 

Ugyanakkor azt is jól tudjuk, hogy a különböző műszaki szervezeteknél dolgozó tisztek 

mindennapjait már évek óta a létükért, a családjuk fenntartásáért folytatott harc és gondok 

töltik ki. Ennek ellenére kérem, illetve kéri a vezetőség, hogy a mára igen megfogyatkozott 

„műszakiak nagy családját” próbáljuk meg még jobban összefogni, és aktivitásra ösztönözni, 

hiszen ha mi, a műszaki szakma iránt elkötelezettek nem tesszük, akkor ki tegye meg?! 

Természetesen a tagság részéről felmerülő, valamint érdeklődésre érdemes rendezvények 

tekintetében továbbra is nyitottak vagyunk és támogatjuk a szervezést bonyolító tagjainkat. 

Bízom benne, hogy jövő évi munkatervünk végrehajtása az ideinél sikeresebb lesz, 

melyhez ezúton is kérem majd a javaslataitokat, ötleteiteket és nem utolsó sorban aktív 

hozzáállásotokat. 

Tisztelt közgyűlés! 

Nagy öröm számunkra, hogy tagjaink közül eredményesen befejezték a doktori képzést 

Siku László mk. alezredes, Havasi Zoltán mk. alezredes, valamint Lapat Attila r. őrnagy urak. 

Második évfolyamon folytatják tanulmányaikat a doktori iskolában, mint nappali 

aspiránsok, Hodosi Lajos őrnagy és Kovács Zoltán százados urak, és levelező tagozaton Rása 

László mk. őrnagy és Gulyás András mk. őrnagy urak 

Elsőéves levelező képzésen kezdte meg tanulmányait Babinecz János mk. alezredes úr, 

biztosítva a műszaki doktoranduszok (doktorjelöltek) folyamatos jelenlétét és a műszaki 

szakma képviseletét a Nemzetvédelmi Egyetemen. 
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Sikeresen pályáztak a HVK Vezérkari Iroda pályázati felhívására Dr. Kovács Tibor mk. 

alezredes és Kovács Zoltán százados urak, akik pályamunkáik elismeréseként tudományos 

tiszteletdíjban részesültek. 

Dr. Lukács László mk. alezredes és Dr. Kovács Tibor mk. alezredes urak díjnyertes 

Tudományos Diákköri pályamunkák konzulenseiként szereztek hírnevet a műszakiaknak és a 

szakosztálynak. 

Külön említésre méltó, hogy Dr. Kovács Tibor mk. alezredes úr elnyerte a Békéssy 

György posztdoktori ösztöndíjat, míg Kovács százados úr a MHTT fiatal kutatók számára 

alapított Korponay János díját. Ezúton is gratulálunk nekik. 

Tagjaink közül sokan nemzetközi színtéren is képviselnek bennünket: Dr. Padányi József 

mk. alezredes — akit a MHTT 2001. évi Tisztújító Közgyűlése a Társaság alelnökének 

választott meg — előadóként vett részt a Műszaki Iskolák Parancsnokainak éves közgyűlésén 

Franciaországban, ahol a magyar műszakiak jövőjéről tartott beszámolót. 

Dr. Haralyi László mk. alezredes tagja a Macedóniában tevékenykedő 

fegyvermegsemmisítő csoportnak, Horváth Tibor mk. őrnagy a Magyar Műszaki Kontingens 

főmérnöki beosztását töltötte be az év folyamán, őt most Dr. Hubina István mk. alezredes 

váltotta a beosztásban. Siku László mk. alezredes szintén a Kontingens állományában, a 

mérnökcsoport főtisztjeként  töltött el egy évet, míg Ladocsi Jenő őrnagy április óta a ciprusi 

ENSZ misszió műszaki főnöki beosztását látja el. 

A sok siker és dicsőség mellett azonban meg kell emlékeznem arról is, hogy az év 

folyamán váratlanul és tragikus hirtelenséggel elvesztettük egy nagyszerű tagtársunkat, aki a 

szakosztály megalakítása óta részt vett közös munkánkban. Úgy gondolom, a szakosztály 

mellett a műszaki katonai oktatás és a műszaki szakma is egy meghatározó egyéniséggel lett 

szegényebb, akinek a pótlása szinte lehetetlennek tűnik. 

Kérlek Benneteket, hogy Deák Ferenc mk. alezredes úr emlékének felállva, egyperces 

néma csenddel adózzunk. 

Tisztelt közgyűlés! 

Végül engedjetek meg nekem pár szót a pénzügyi területre vonatkozóan. Az elmúlt évi 

maradványunk, a tagdíjak ránk eső hányada, illetve a kapott központi támogatás biztosította, 

hogy szakosztályunk ez évi rendezvényeivel kapcsolatos kiadásokat fedezzük. Gondolván 
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azonban a jövő esztendő „szűkösségére” is, igyekeztünk takarékoskodni a meglévő csekélyke 

erőforrásokkal. 

A már említett postaköltségek mellett, a tervezettekhez képest a legnagyobb változást a 

folyóiratunk nyomdai munkálatainak árváltozása jelentette, ami az eddigi 12 ezer helyett 20 

ezer forint kiadást jelentett számonként. Remélhetőleg ezek a költségek a jövő esztendőben 

nem fognak növekedni, hiszen tevékenységünket a jövőben is szeretnénk tovább folytatni, a 

befolyt összegekből pedig még színvonalasabb rendezvényeket szervezni és a legjobban 

dolgozó, a legtöbbet vállalt tagjainkat szerény elismerésben részesíteni. 

Tisztelt beszámoló közgyűlés! Tisztelt tagtársak! 

Lehet, hogy a beszámoló nem teljes, mert az anyag összeállításáig minden adat nem jutott 

el hozzánk a helyi kezdeményezések közül, ezért kérem, hogy hozzászólásaitok során 

egészítsétek ki a beszámolónkat. Vezetőségünk röviden ennyiben kívánt beszámolni a 

szakosztály ez évi tevékenységéről. Úgy gondoljuk, a lehetőségekhez képest az idei 

esztendőben — a korábbi évekhez hasonlítva talán kicsit szerényebb, de — eredményes és 

hasznos munkát végeztünk. E munka alapját tagságunk egy részének lelkiismeretes 

tevékenysége, a feladatok megoldásához való jó hozzáállása képezte, melyet ezúton is 

mindenkinek megköszönök. 

Összességében az elmúlt év tevékenységét úgy értékelhetjük, hogy a meglévő 

nehézségek, hiányosságok és problémák ellenére a szakosztály hasznos munkát végzett. 

A vezetőség és a magam nevében még egyszer megköszönöm mindenkinek a végzett 

munkáját és kérem, hogy a jövőben is hasonló ambícióval végezzük a mindannyiunk számára 

hasznos tevékenységünket. 

 

MUNKATERV 

a 2002. évre 

Szakosztályunk a 2002. évre szóló munkatervét a MHTT titkárságának útmutatásai, 

valamint a szakosztály tagságának javaslatai alapján állította össze. 

1. A szakosztály fő feladatai: 

– a szakosztály létszámának szinten tartásával elérni, hogy valamennyi műszaki alakulat, 

intézet és más fegyveres testület képviselve legyen; 
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– érdeklődésre számot tartó rendezvényekkel elérni, hogy a szakosztályi munka színvonala 

ne csökkenjen; 

– a MHTT-on keresztül folytatni a részvételt a hadtudományok fejlesztése, a MH 

struktúrájának, a műszaki alegységek alkalmazása és technikai fejlesztési koncepciója 

tudományos igényű megalapozása terén; 

– kölcsönösen hasznos együttműködés kialakítása a MHTT szakosztályaival, más – a 

műszaki támogatás egyes területeihez kapcsolódó – tudományos társaságokkal, polgári 

szervekkel; 

– fórumot biztosítani időszerű szakmai kérdések megvitatásához, véleményezéséhez; 

– folyóiratunk hasábjain publikációs lehetőség biztosítása, valamint az érdeklődésre számot 

tartó események, eredmények közreadása; 

– mozgósítani és résztvenni a MHTT központi, illetve más szakosztályok rendezvényein. 

2. A szakosztály rendezvények ütemterve: 

  

2002. január: 

a./ Elnökségi ülés 

1. A januári szakosztály rendezvény előkészítésével kapcsolatos feladatok pontosítása. 

 Felelős: Kovács Zoltán szds. 

 b./ Szakosztály rendezvény 

1. A műszaki harcanyagok és technikai eszközök fejlesztésének ütemezése, folyamata. 

Meghívott előadó: Budai István mk. ezds. MH MŰTSZF 

 Helye: ZMNE 

 Felelős: Dr. Szabó Sándor mk. ezds. 

 

  

2002. február: 

a./ Elnökségi ülés 

1. A februári szakosztály rendezvény előkészítésével kapcsolatos feladatok pontosítása. 

 Felelős: Kovács Zoltán szds. 

 b./ Szakosztály rendezvény 

1. „Aspiráns fórum” – Doktoranduszok kutatási eredményeinek ismertetése. 

 Helye: ZMNE 

 Felelős: Dr. Szabó Sándor mk. ezds. 
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2002. március: 

a./ Elnökségi ülés 

1. A taglétszám, tagdíj befizetések áttekintése, további feladatok meghatározása. 

 Felelős: Dr. Bodrogi László mk. ezds. 

2. A márciusi szakosztály rendezvény előkészítésével kapcsolatos feladatok pontosítása. 

 Felelős: Dr. Szabó Sándor mk. ezds. 

 b./ Szakosztály tájékoztató 

1. “A műszaki támogatás időszerű kérdései” - Tájékoztató előadás és konzultáció a 

Nyugdíjas Műszaki klub tagjai részére. 

 Felelős: Dr. Szabó Sándor mk. ezds. 

 Helye: Budapest, MHMH 

  

2002. április: 

 a./ Elnökségi ülés 

1. A „Műszaki Katonai Közlöny” megjelenésével kapcsolatos észrevételek 

megbeszélése, további feladatok pontosítása. 

 Felelős: Dr. Lukács László mk. alez. 

 Kovács Zoltán szds. 

2. Az áprilisi szakosztály rendezvény előkészítésével kapcsolatos feladatok pontosítása. 

 Felelős: Kovács Zoltán szds. 

 b./ Szakosztály rendezvény 

1. „Aknakonferencia” — április 17-én. 
 

Helye: ZMNE Üllői úti kampusz 

Felelős: Dr. Lukács László mk.alez. 

2. Megemlékezés a Műszaki Csapatok Napjáról. 

 Helye: Szentes vagy Komárom 

 Felelős: Dr. Bodrogi László mk. ezds. 

 

 2002. május: 

 a./ Elnökségi ülés 

1. A szakosztály féléves tevékenységének áttekintése, értékelése, valamint a további 

feladatok meghatározása. 

 Felelős: Dr. Bodrogi László mk. ezds. 
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   Dr. Szabó Sándor mk. ezds. 

   Kovács Zoltán szds. 

2. A szakosztály májusi rendezvényeinek előkészítésével kapcsolatos feladatok 

pontosítása. 

 Felelős: Dr. Lukács László mk. alez. 

 Kovács Zoltán szds. 

b./ Szakosztály rendezvény 

 1. Látogatás a NIKE-FIOCCI cégnél. 

 Helye: Balatonfűzfő 

Felelős: Dr. Lukács László mk. alezredes  

 

 2002. szeptember: 

 a./ Elnökségi ülés 

1. A szakosztály szeptember havi rendezvényének előkészítésével kapcsolatos 

feladatok pontosítása. 

 Felelős: Kovács Zoltán szds. 

 b./ Szakosztály rendezvény 

1. Látogatás a Honvéd Tűzszerész- és Aknakutató zászlóaljnál. 

 Felelős: Dr. Szabó Sándor mk. ezds. 

 Helye: Budapest, Irinyi laktanya 

2. „Ifjú Kutatók TDK pályamunkái” – Főiskolás műszaki hallgatók bemutatkozása. 

 Felelős: Dr. Szabó Sándor mk. ezds. 

   Dr. Lukács László mk. alezredes 

 Helye: ZMNE Üllői úti kampusz 

 

 2002. november: 

 a./ Elnökségi ülés 

1. A szakosztály beszámoló közgyűlés előkészítő munkáinak pontosítása, az elvégzett 

feladatok számbavétele, az éves beszámoló összeállítása és a 2003. évi feladatok 

meghatározása. 

 Felelős: Dr. Bodrogi László mk. ezds. 

   Dr. Szabó Sándor mk. ezds. 

   Kovács Zoltán szds. 
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2. A szakosztály november havi rendezvényének előkészítésével kapcsolatos feladatok 

pontosítása. 

 Felelős: Kovács Zoltán szds. 

b./ Szakosztály rendezvény 

 1. Látogatás és tapasztalatcsere a II. Rákóczi Ferenc műszaki dandárnál Szentesen. 

 Helye: Szentes 

 Felelős: Dr. Bodrogi László mk. ezds. 

 

 2002. december: 

 a./ Szakosztály rendezvény 

 1. A szakosztály éves beszámoló közgyűlés megtartása. 

 Helye: ZMNE 

 Felelős: Dr. Bodrogi László mk. ezds. 

 

 Előre nem tervezhető időpontban: 

1. A MHTT 2002. évi Küldöttgyűlése (március vége – április eleje). 

 

A 2001. december 07-i közgyűlés által megválasztott küldöttek: 

Dr. Léka Gyula; Dr. Lukács László; Dr. Béres Endre; Dr. Haralyi László; 

Nemes József; Kovács Zoltán. 

 

A “MŰSZAKI KATONAI KÖZLÖNY” KIADÁSÁNAK TERVEZETT RENDJE 

 

2002/1. szám                        2002. február 

2002/2. szám                        2002. május 

2002/3. szám                        2002. szeptember 

2002/4. szám                        2002. december 

2002/Különszám                  2002. július 


